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Verslag (hybride vergadering) 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, Geert Verdoodt, 
Peter Robbens, Jos Jacobs, Johan Permentier, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van 
Peteghem 
Verontschuldigd: Patrick Van Waes 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 20 DEC 2021 

Verslag van 20 december wordt goedgekeurd. 
 

2 BEGROTING 2022 

Algemene trend: minder subsidies (zowel in basiswerking als in topsport) 
Topsport voornamelijk te wijten aan wegvallen TSS vanaf juli. 
Er ontstaat dus een structureel tekort in de begroting. We moeten op zoek gaan naar structurele 
besparingen of meer inkomsten. 
Rutger maakt aanzet tot beter onder controle krijgen van de personeelskost in topsport. Nagenoeg 
elk jaar laat Sport Vlaanderen de subsidie voor personeelskost inkrimpen. 
 
Alle bijdragen van de clubs (organisatierechten , lidgelden, boetes…) zullen verhoogd worden volgens 
de indexering die al sinds 2009 niet meer werd toegepast. Daardoor zullen de inkomsten iets hoger 
liggen. 
Hoge jurykosten zijn voor een groot stuk te wijten aan de verhoogde kostprijs van papier (voor de 
gedrukte versie van de WA-reglementen). 
Patrick VC voegt eraan toe dat WA zelf ook nog maar 1 x de reglementen op papier zal drukken en 
het is de bedoeling dat wij dat voorbeeld volgen. 
Marketing & communicatie: project ambassadeurs wordt een jaar vooruitgeschoven. 
Clubondersteuning: bijscholingen/opleidingen zouden winstgevender moeten zijn, sommige zijn 
commercieel gezien meer waard. 
 
Na bovenstaande: een negatieve begroting van 30.000 euro. 
 

3 TOPSPORT 

De stages worden nu gepland. 
Explosieve disciplines: Cyprus. Halve fond/Fond: Portugal. 
Beide worden georganiseerd rond de periode van de Paasvakantie. 
 
Het indoorseizoen is net gestart. Nafi zal niet meedoen aan het WK Indoor waardoor er een plekje 
vrijkomt voor Noor om geselecteerd te worden. 
 
Situatie Isaac Kimeli: niet langer onder profcontract bij Sport Vlaanderen maar behoudt wel een 
‘profparcours’ (70% van profcontract) en prestatieprogramma. Dit zal nog eens expliciet 
gecommuniceerd worden door Ben. (Rutger regelt dit) 
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4 STATUS CORONA 

4.1 Update overlegcomité 

Gery geeft een overzicht van de belangrijkste recente wijzigingen. 
KVV A.C. Indoor van 30/1 was de eerste organisatie waar opnieuw toeschouwers toegelaten waren. 
Ook cafetaria werd geopend onder horeca-voorschriften corona. Succesvolle editie en geslaagde 
organisatie met opkomst publiek volgens de normen uit verleden. 
 

4.2 Crosscup vraagt financiële compensatie voor KVV Veldlopen 

CC vraagt om gedeeltelijk of volledig organisatierecht kwijt te schelden omdat zij spreken van een 
totaal verlies van €10.000 wegens o.a. niet mogen organiseren van horeca. 
Deze vraag werd echter gesteld op het moment dat er nog andere/strengere maatregelen golden. Op 
dit moment is catering opnieuw toegelaten (mits de geldende horeca-maatregelen) + opnieuw 
maximaal aantal toeschouwers toegelaten. 
 
De Raad van Bestuur is van mening dat een compensatie/tegemoetkoming niet meer van toepassing 
is. 
 

4.3 PC Limburg vraagt financiële compensatie voor cross Lommel (20/2) 

DALO vreest 1/5 minder opkomst qua deelnemers doordat de veldloop in Antwerpen dezelfde dag is 
uitgeroepen tot PK waardoor heel wat Antwerpse atleten dus niet naar Lommel zullen afzakken. 
 
Johan Permentier voegt hieraan toe dat indien hierop wordt ingegaan, ook AVLO gecompenseerd 
moet worden gezien zij ook op die datum organiseren en ook daar jaarlijks heel wat atleten van SPBO 
en WIBO naartoe gaan… 
 
De RVB is unaniem: iedereen heeft schade geleden, rechtstreeks en onrechtstreeks. Iedereen 
vergoeden is onmogelijk… Ingaan op deze vraag zou bovendien een golf van reacties van andere 
organisatoren veroorzaken. Hoe jammer het ook is voor iedereen, iedereen van onze federatie had 
het ook graag anders gezien. 
 

5 TOPSPORT 

Kleine terugblik op het EK Cross. Medaille voor de Mixed Relays en daarnaast enkele mooie 
individuele prestaties zoals bij de U23 en Senioren mannen. Lichte tegenvaller was de prestatie van 
het team bij de mannen U20. 
Het was een puike organisatie met enorm veel toeschouwers. Er was een uitstekende sfeer met een 
goed team. 
 
Sport Vlaanderen heeft de budgetten voor volgend jaar bekend gemaakt. 
 

6 ALGEMENE VERGADERING 

6.1 Nog geen locatie/ fysiek of online? Deinze? 

Voorlopig (nog) geen opties in Oost-Vlaanderen. Peter Robbens informeert nog naar een zaal in 
Deinze.  
 

6.2 Wijziging statuten/IR 

Allerbelangrijkst: integreren van PCJ’s in PC’s. 
Voor details: zie extra document. 
 
Ter info: 30 dagen na de AV gaan de aanpassingen in het IR in. 
 

6.3 Aantal jury = stemmen op AV ( nu minder stemmen per club, cijfers 2019 houden) 

Er zijn wat bedenkingen omtrent de link tussen het aantal stemmen dat een club krijgt op basis van 
het aantal juryleden dat een club moet hebben. 

 Het is misschien niet helemaal het juiste systeem maar het helemaal loslaten is ook geen 
goed idee. Voorlopig blijft dit systeem dus behouden. Doordat we de stemmen verbonden aan 
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de Bekercompetitie (afgelast) niet laten meetellen, wordt beslist om het aantal vereiste 
juryleden te koppelen aan het aantal stemmen dat op de AV 2019 vereist was. 

 

6.4 Statuut/bijdrage jeugdlid (bijlage) 

De Beleidscommissie Jeugd wil op de AV graag laten stemmen over de aanpassing van het statuut 
jeugdlid. 
Momenteel kunnen jeugdleden (KAN tem MIN) kiezen voor aansluiting als wedstrijdatleet of als 
recreant. De BC Jeugd wil graag dat dit één statuut ‘Jeugdlid’ wordt. 
 
Op basis van de ledengegevens 2020-2021 werd een berekening gemaakt om te komen tot een nieuwe 
prijs lidmaatschap jeugdlid i.p.v. het huidige verschil wedstrijdatleet/recreant. 
Er werd ook een berekening gemaakt wat dit per club zou betekenen aan lidgelden die aan federatie 
betaald moeten worden. 
 
Voor Mieke Seminck mag de prijs gerust omhoog en zo de Kangoeroes evenveel aanrekenen zoals de 
andere jeugdatleten. Daarmee komen we misschien ook af van het imago als ‘kinderopvang’ want dat 
zijn we niet. We willen aan alle kinderen een dégelijke opleiding geven. 
 
Samengevat: iedereen is akkoord om over te gaan naar één soort jeugdlid (niet meer keuze tussen 
competitie/recreatie). Momenteel hebben we in onze clubs minder dan 5% van de jeugdleden (Ben 
t.e.m. Min) als recreant aangesloten. 
Nog te beslissen: voorstel BC Jeugd / gelijktrekken met prijs wedstrijdatleet vanaf Cad / verhoging 
prijs wedstrijdatleet vanaf Cad? Al deze opties worden berekend en vergeleken. 
 
Ook meegenomen in de berekeningen: hoeveel kost een lid aan de federatie? (basiskosten, géén 
topsport dus: informaticakosten, personeelskosten, verzekering, drukwerk,… ) Dit is ook niet 
onbelangrijk om te weten hoeveel het lidgeld minimum moet zijn. 
 

7 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

7.1 Competitie 

Vergaderd op 11 januari: 
Samenstelling IC en BVV 2022. Tijdschema’s werden herbekeken om binnen de max. duur van 7uur te 
blijven. Er wordt nog 1 organisator gezocht (regio Antwerpen). 
Jaarplanning voor 2022 werd besproken (voor de volgende vergaderingen). 
Op 7 februari is er een KBAB-vergadering Commissie Competitie. Daar zullen tijdschema’s van 
komende kampioenschappen/IC besproken worden. 
 

7.2 Recreatie 

Het Jaarverslag en beleid 2022 werd besproken.  
Daarin staan o.a. ook de opleidingen. 
Running&Co-dag is nogmaals aan bod gekomen wat betreft het al dan niet samen organiseren met de 
Kids&Co-dag. Het is afwegen of het wel een meerwaarde zou zijn. Misschien kan het wel als de 
locatie voldoende groot is… Dit wordt dus nog afgetoetst. 
De impact van Corona op het aantal recreanten is bij sommige clubs toch significant. 
Contact gehad met EnergyLab omtrent hun aanbod rond recreatie en loopbegeleiding. 
Project rond ‘Run to Connect’ wordt toegelicht en zal de nodige aandacht krijgen. (uitstel wegens 
corona). 
 

7.3 Jeugd 

BC Jeugd heeft niet meer vergaderd maar er is wel een samenkomst geweest met de VCJ rond de 
jury-hervorming/ Jeugdjurylid. 
Die opleidingen zouden vanaf maart starten. 
 

8 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 21 februari 
 (19 maart = Algemene Vergadering) 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 3
1
 j

an
u
ar

i 
2
0
2
2
 –

 1
8
u
0
0
 

 28 maart (KBAB + VAL) 
 

9 VARIA 

 Mieke SEMINCK brengt een vraag van ESAK naar voren omtrent het schrappen van enkele van 
hun clubjuryleden. Deze zouden bij opnieuw intreden de volledige opleiding (slechts een 
halve dag) opnieuw moeten volgen. ESAK stelt de vraag om de procedure voor het schrappen 
van (club)juryleden te herzien.  
Patrick VC verklaart hoe het volledige traject verloopt alvorens een (club)jurylid geschrapt 
wordt. Hier gaan méérdere herinneringsmails aan vooraf, inclusief naar de clubsecretaris. De 
Raad van Bestuur is unaniem: de procedure blijft ongewijzigd gezien de laagdrempelige en 
noodzakelijke instap en de extra-inspanningen qua communicatie naar de kandidaat-
clubjuryleden en de clubs. 

 AV van de PC’s: 
o West-Vlaanderen: FLAC zit verveeld met het quotum van het aantal wedstrijden 

vermits zij 6 terreinen hebben. Er kwam ook wat kritiek op de nieuwe wedstrijdvorm 
voor Kan/Ben waardoor ouders soms voor een uurtje naar huis moeten omdat hun 
kinderen niet tijdens dezelfde wedstrijd aan de beurt komen. Standpunt van BC 
competitie werd toegelicht door lid BC Katrien VW (KKS). 
Voorstel van het PC zelf: prijzentafels bij veldlopen afschaffen. De clubs zouden dit 
in beraad nemen. 

o Oost-Vlaanderen: alle kandidaten werden vooraf verkozen via online verkiezing. 
Goede vergadering. Erik Coppens heeft de vergadering in goede banen geleid. 

o Antwerpen: Vlotte vergadering. Alle kandidaten werden vooraf verkozen. Er was één 
interpellatie van HULS omtrent inschrijvingsgeld PK veldlopen. 

 Er is een bijzondere vergadering geweest van de examencommissie omtrent de examens 
jurylid niveau 2. De LBFA wou dit voor de zoveelste keer verzetten naar oktober maar de VCJ 
en de examencommissie hebben beslist om deze alsnog te laten doorgaan op 27 maart 2022. 
Men verwacht hier wel nog een reactie van de LBFA maar men wil de kandidaten niet langer 
laten wachten. 

 Vergadering tussen selectiecommissie en Ethische commissie rond EK Veldlopen Dublin: eerst 
werd de selectiecommissie aan het woord gelaten om in de eerste plaats uit te leggen hoe 
een selectie tot stand komt. Nadien volgde een constructief gesprek. Er zijn bepaalde 
voorstellen gedaan vanuit de ethische commissie. De topsportcommissie wordt eerst de 
gelegenheid geboden om advies te geven en daarna wordt alles op KBAB niveau besproken. 
Een punt dat de selectiecommissie alvast meeneemt: advies om de reden van niet-selectie 
mee te delen naar de atleten en de manier waarop de selectieprincipes tot stand kwamen en 
deze dan ook zeer duidelijk staven.  

 Vergoedingen medewerkers werden afgelopen november opgelijst. Jos Jacobs vindt nu dat de 
vergoedingen van de operatoren (elektronische tijd) veel te hoog oplopen en vreest dat dit 
alleen maar erger gaat worden. Hij meent dat de federatie hier een maximum prijs op zou 
moeten zetten ter bescherming van de clubs (die geen eigen medewerkers hierop kunnen 
zetten en noodgedwongen beroep moeten doen op de professionals) 
Er zijn voor-en tegenstanders. Uiteindelijk is het ook een ‘vrije markt’ en mag men vragen 
wat men wil. Bovendien levert men dan ook wel goed werk en gaat er ook heel wat 
voorbereiding aan vooraf. 
Er wordt geprobeerd om de gangbare tarieven eens in kaart te brengen en van daaruit verder 
te gaan. In deze vergadering gaan we er niet uitkomen. Het is een complexe situatie. 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs 
wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

Maatregelen te nemen 
tegen organisatoren 
IFAM? 

Delegatie van RVB gaat 
in gesprek met 
organisatoren 
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RVB KBAB 20/12/2021 Patrick Van Waes 
(AVLO) 

Bespreking rechtzaak 
EK Veldlopen (Lisa 
Rooms / AVLO) 

Patrick verlaat de 
online vergadering 
tijdens dit agendapunt 

RVB KBAB 20/12/2021 Patrick Van 
Caelenberghe (VS) 

Toewijzing BK A.C. – VS 
was mede-kandidaat 

Patrick verlaat de 
online vergadering 
tijdens dit agendapunt 

 


